
 

 

Zápis z jednání rady spolku a řídicího výboru MAP ze dne 19. 12. 2017 od 
16:30 hod. 
 

Předsedkyně Řídicího výboru projektu MAP, Ing Katarína Kalvodová zahájila jednání v 16:45. 

Přítomno bylo pouze 8 členů řídícího výboru z celkového počtu 19 členů, 2 členové rady 

spolku (Jiří Drška a Jan Jiřička) a 2 hosté. Jednání řídícího výboru bylo shledáno 

neusnášeníschopné. Náhradní jednání bylo zahájeno za 30 minut s původním zněním 

programu.  
 

Navrhovaný program jednání: 

1. Zahájení 

2. Aktuální informace o projektu MAP I 

3. Přehled uskutečněných vzdělávacích akcí za období 06-11/2017 

4. Plán vzdělávacích akcí na období 01-03/2018 

5. Aktualizace strategického rámce MAP I 

6. Tvorba ročního akčního plánu MAP I 

7. Aktivity spolupráce v území pro realizaci v projektu MAP II 

8. Schvalování dokumentu MAP I 

9. Proces přípravy a aktivity projektu MAP II 

10. Ukončení jednání 
 

Jednotlivé body programu byly probrány podle připravené prezentace pro ředitele jičínských 

škol, které se uskutečnilo dne 11. 12. 2017. Viz příloha zápisu. 
 

Diskuse byla zaměřena na znění textu memoranda o spolupráci a návrh aktivit 

k implementaci MAP I. Jako návrhy na implementační aktivity byly navrženy: 

 polytechnické vzdělávání – pan Truhlička 

 otevřená škola  - pan Jirásko 

 přírodovědné vzdělávání  - pan Mareš 

 inspirace ze vzdělávacích dílen na ZŠ Kundratická, které by se daly udělat o 

pololetních, podzimních či velikonočních prázdninách – paní Podhajská 

 téma tvořivost, iniciativa a podnikavost 

 výjezdová školení s psychohygienou, místo Dvoračky, Česká farma   
 

Na 09. 01. 2018 bylo dohodnuto setkání ředitelů škol celého ORP Jičín, kde by byly kompletní 

informace k projektu MAP I a projektu MAP II sděleny širšímu počtu škol. 
 

V 19:00 hod. jednání předsedkyně řídícího výboru ukončila a popřála všem přítomným 

příjemné vánoční svátky. 
 

Příloha: Prezentace k projektu MAP I a MAP II   

Zapsala: Mgr. Kamila Kabelková  


